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Referat 

 

Deltagere:  

Ole 
Thøger 
Anja W 
Lisbeth 
Karina K 
Maria 
 
 
 
 
 
 
 



Årshjul august/september: 
OBS – Håndboldskole næste år er i uge 27! Haller er booket. 
Der er forhåndstilmeldt hold til Lund – på baggrund af evalueringen fra sidste års Lund-tur med 
stævneansvarlig, er det som udgangspunkt et krav, at der er 2 ledere med omkring ALLE hold. Der sker så 
mange uforudsete ting i løbet af en Lund-tur som fordrer to ledere på holdene. Derfor et stort fokus til turen 
i år. 
Træner/manager-møde (hos Ole) 15/9 kl. 17 – Ole laver ”save the date”-opslag. Indhold: kommunikation, 
Det gode træningsmiljø, elitekoncept piger/drenge, Styrketræning, organisering. Nyt fra kontoret. 
Medlemmer til UU, Det Grønne Hjørne. Derudover naturligvis spisning og hygge ☺ 
Oversigt over årgangsopgaver er lagt ud i Manager-Tips og tricks gruppen. 
Der mangler kun at blive udleveret spillertøj til 31 ud af 323 spillere (1. bestilling) – stor ros til Select og Jan. 
Der kunne godt have været flere sponsorer på tøjet. Et fortsat fokusområde til fremtiden. 
 

• Evaluering Håndboldskole 
Generelt rigtig positivt feedback. Der var lidt startvanskeligheder – men det blev løst. Lidt udfordringer 
med de ”eksterne” haller, men det blev løst. Spørgsmål undervejs er løst undervejs. Manu og Mikkel O 
har løbende håndteret det der var. Magnus Leonhard og Dejan har haft styr på tingene undervejs, og vil 
gerne stå for det til næste sæson, de vil gerne have overnatning. Man kan differentiere så ikke de 
yngste overnatter. Vi skal være ude tidligt ift. at rekruttere frivillige hvis vi skal lave overnatning. Ved 
tilmelding skal der stå at det foregår i forskellige haller. Vi vil gerne give det skud med overnatning til 
næste år, dog skal der styr på overnatning. Stor ros til de ansvarlige bag håndboldskolen. 
 

• Skoprøvedag Ungdom – dato aftales med SM. Sko skal leveres på dagen. Betaling direkte til SM. Melde 
dato ud når dato ligger klar. Maria 
 

• Lotteri – Kræftens Bekæmpelse. Vi prøver med nyt koncept indeholdende det gode formål i forhold til 
kræftens bekæmpelse, færre administrative ”byrder” og større præmier etc.. Vi bestiller til 
efterårslotteriet. (Ole tjekker praktik med Støtteforeningen). 
Med Lumagica ude skal der tænkes i nye baner - Forespørge på fælles tjans på Ringsted Festival på 
samme vilkår som tidligere. Grøn koncert? 
Der er cykelløb i 2024 hvor de allerede har sendt bud til os om hjælp. (Anja er på den) 
Vi skal være obs på muligheder for at stille med frivillige for at tjene penge til klubben. Lumagica udgår 
fra denne sæson.  
 

• DØM-selv dommere – rekruttering – Rødby tager en tur ude omkring U15D for at rekruttering af flere 
døm-dommere. Kontrakter udfærdiges når navne ligger klar. Lisbeth 

• Besætning UU – der er kommet en indstilling fra en træner. UU er positivt stemt, og byder 
vedkommende velkommen som gæst til næste UU-møde. Generalforsamling 27/9 kl. 17.00. Der er 2-3 
andre navne på tavlen. Personerne spørges mere aktivt ind til at deltage, kan deltage som gæster til 
næste UU-møde for nærmere introduktion. Karina 

• Ungdomsformandsposten – er ledig fra efter Generalforsamlingen!! Ole vil stadig gerne være en del af 
Ungdomsudvalget dog ikke som formand.  

• Hjælp til Kontoret. Opgaver udliciteres hvis muligt. Trænerne skal reagere på opslag hvis der kræves 
svar.  

• Besked til trænere om arbejdsfordelingen – gå til rette vedkommende. Brug også de sportslige 
ansvarlige. 



• Trænermøde – indhold – dato (dato ovenfor – herre- og dametrænere inviteres) Kenneth indlæg om 
fysisktræning? U17-19 alternativt Thomas Hylleberg - Maria  

• Samarbejde med Ringsted Sportcenter – vi møder ofte modstand fra Sportscentret. Vi savner et nok et 
mere konstruktivt samarbejde. Vi tager initiativ til et skriv og dialog. 

• Stævneleder til Lund – herunder infomøde – Der skal findes en stævneleder til Lund 

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole – forespørgsel på haltider til niveaustævner. U19D overgår til Foreningen. Mangler en 

træner til U19-2. 
- Anja W – Håndboldvennerne har mødtes før sommerferien. Der bliver indenfor en månedstid 

meldt ud at man kan være med på målaktier. Gælder alle hold. Stiller gerne op til kampdagen. 
Tænker ind i nye salgs lotterier til herrekampe.  

- Lisbeth – er blevet kontaktet af Nila vedr. oplæg i Rotary ift. ungdomsarbejdet. Ny spiller fra 
Grønland på U13P, Dagbladet har vist interesse.  

- Thøger -  
- Karina -  
- Maria – barakken er snart tom – der vil være noget der skal køres væk.            

    

                         
Næste møde 7/9 kl. 17.15 – Maria indkalder  

 


